
 

 

 
 

Langrennskomiteen Akershus Skikrets 
PROTOKOLL FRA LK-MØTE NR 1 2023/2024 

31/08-2023 

 

Tilstede: John Harald Amundsen, Steinar Hagen, John Blåfjell, Ole Johnny Gigernes, 

Christoffer Wiig, Marte Botterud, Heidi Tjernshaugen og Torill Kalfoss 

 

AGENDA  

 

Oppgavefordeling: 

  

• Sekretær: Torill 

• Cup 13/14: Torill 

• Cup15/16: Christoffer 

• Seeding: Steinar 

• Terminliste: Jon 

• TD: John 

• Ungdomsstafetten: Marte, John Harald 

• HL: Marte?, Heidi?, Steinar? 

• Junior: John, Heidi 

• Senior: Ole Johnny, John Harald 

• Anlegg: John Harald 

• Overnatting: HL: Torill, Junior: Heidi 

  

Terminliste: 

  

John har begynt å fordele KM, ikke bestemt normal og lang ennå, men det er flere søkere. 

Lyst å gi det til Drøbak og Ås som vil slå seg sammen. Litt problemer med fellesstart, men mulig å 

legge om løypa noe. 

Snakket om å arrangere et spesielt seeding renn for junior. Gjerdrum er positive til dette. 

Forslag fra Steinar: Arrangere tourer med renn fredag, lørdag og søndag hvor sammenlagt teller i 

cupen. 

En del ungdommer som ikke liker skicross, men det er viktig å opprettholde og snakke disse rennene 

opp. Det kan komme slike elementer i verdenscup. 

Noen har ytret ønske om at man bør kunne stryke avslutningsrenn i cupen. Dette er vi negative til.  

 

 

Oslofjordcup: 

Heidi var litt negativ til å ha det som en cup, men det var noen som ville ha det, så det har blitt en cup. 

Pengepremie til vinner: Vi må være med på dette. Heidi har tatt opp dette med Thor. 

Bør begynne planleggingen tidligere, ved påsketider. 

Innspill om at man ikke bør ha rulleskicup pga det er anbefalt at ungdommer driver med to idretter 

fram til junioralder.  



 

Høstmøte: 

Etter forbundets høstmøte. 

Snakket om hvor dette bør være. Bør rulleres. Mulig noen klubber i Follo? Heidi sjekker ut på 

Nesodden. Mulig tema: Fluorforbud. Smører på landslaget bor på Nesodden. 

 

 

Dato for neste høstmøte: 09.10.2023 kl 18 på Strømmen 

  

  

 


